
Uitkomsten Commissie Stadsontwikkeling  d.d. woensdag 02 september 2014 

 

Besluitenlijst Commissie Stadsontwikkeling 
 

Datum: Dinsdag 02 september 2014 Registratienummer: NOT14-0288 

Aanwezig: J.M. Does (voorzitter), A.S. Wolkorte-Flijders commissiegriffier 
HOP: Mw. M.A.W. Bankras,  
CDA: Mw. J. van Ling, N. Kevik (later) 
VVD: A. Harren, F. Hoekstra 
SP: T. Degreef, M.C. Ooms 
D66: J.R. Vrieswijk,  
Senioren Heerhugowaard: J.J. van der Starre, G.B. Dirkmaat 
Burgerbelang: Mw. M. Jongejan, C. Zonneveld 
PvdA: S. Brau, Mw. R. Fattah 
ChristenUnie: Mw. T.J. Visser, Mw. J.M. Jong-Kalverboer 
Nederland Duurzaam: F.J. Marchal, F.T.M. Schrauwers 
GroenLinks: R.H. Schoemaker,  
 

Afwezig:  F.J.J. Zuurbier (CDA), M. Feelders (D66), R.A. Marchal (Nederland Duurzaam) 
S.C. van der Molen (HOP) en P.J. de Groot (GroenLinks) 
 

Bestuurlijk: Wethouder V.C.M. Stam, wethouder G. Oude Kotte 

Ambtelijk:  

Nr. Onderwerp: 

01 Opening-mededelingen en vaststellen agenda 

 

M. Feelders (D66) 
R. Marchal (ND), wordt waargenomen door F. Marchal 
F. Zuurbier (CDA), wordt waargenomen door J. van Ling 
 
Toegevoegd bij en aan de agenda zijn:  

 agendapunt 5: Actieve informatie vanuit het college (per abuis niet geagendeerd)  

 agendapunt 7: Aangepaste motie 2 van D66 en Nederland Duurzaam met als 
onderwerp: Substantieel hogere frequentie van treinreizigersvervoer van en 
naar Heerhugowaard 

02 Publieksrondvraag - spreekrecht 

 Wordt geen gebruik van gemaakt 

03 Vaststellen besluitenlijst 01 juli 2014 

 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

04 Vaststellen termijnagenda commissie SO 

 - Beleidsplan Drank- en Horecawet (04 nov), deel in cie MISB. Komen we op terug. 
- Bij de ter kennisname stukken staat de B&W versie van Evaluatie 

Ontwikkelingsbedrijf. Senioren vraag om de tussenevaluatie van het bedrijf zelf. 
- Op 04 nov staat de Evaluatie Welstandsnota. Op verzoek van de wethouder wordt 

deze gekoppeld aan het Ruimte kwaliteitsplan (feb/mrt 2015) 

05 Actieve informatie vanuit het college 

 Wethouder Stam: wil eind van de maand (cie SO 30 sept) twee scenario’s 
voorleggen m.b.t. (motie 2011) terras van Filosoof en met de cie-leden sparren welke 
weg ingeslagen wordt (oplossingsrichting toetsen aan de motie) 
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06 Raadsvoorstel Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Actualisatieplan 2014  

 Burgerbelang, Senioren Heerhugowaard en de VVD hebben een paar aanvullende 
vragen. De wethouder beantwoord de meeste vragen, enkele vragen worden schriftelijk 
beantwoord.  
 
Advies commissie: in afwachting van de beantwoording als bespreekstuk voor de 
gemeenteraad van 23 september aanstaande 
 

07 Aangepaste motie 2 van D66 en Nederland Duurzaam met als onderwerp: 
Substantieel hogere frequentie van treinreizigersvervoer van en naar 
Heerhugowaard 

 Wethouder Stam geeft context en informatie en schets een helder beeld over de 
betrokkenheid van alle partijen. 
Provincie: knooppuntenbeleid (Zaancorridor) 
Prorail: houdt zich bezig met het spoor en het opstelterrein 
NS: bepaalt uiteindelijk de dienstregeling (stoppen in HHW? en hoe vaak). 
 
Een simulatiesessie (in Zaandam) toonde aan dat Heerhugowaard groot potentieel 
heeft en biedt. De wethouder is middels netwerken constant bezig dit onder de 
aandacht te brengen. 
 
Wellicht dat er in de toekomst een inspirerende presentatie rond 
ontwikkelingen/mogelijkheden in en om het Stationsgebied gegeven kan worden 
door de architecten. 
 
Partijen geven aan dat de motie als steun in de rug bedoeld is. 
De wethouder stelt een brief op en legt deze voor eind van de maand aan de 
commissie voor ter goedkeuring. 

08 Rondvraag 

 Wordt geen gebruik van gemaakt. 

08 Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur 

 


